
Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Proszę o informację czy istnieje możliwość wykonania remontu chodnika przy ulicy Cukrowej w 

ramach bieżących napraw.  

W czasie opadów przejście chodnikiem jest zupełnie niemożliwe co pokazuje zdjęcie poniżej. Ulica 

Cukrowa ma przejść gruntowny remont w przyszłości, jednakże do tego czasu chodnik należy 

poprawić tak żeby mieszkańcy z niego korzystać.  

 

 

 

 

 

 

 

 


